



جامعة حمدان بن محمد الذكية
Hamdan Bin Mohammed Smart University

دليل تحدي الغد للدراجات الهوائية

Tomorrow Ride Guidebook

2024 / 11 / 23





جامعة حمدان بن محمد الذكية
Hamdan Bin Mohammed Smart University

Tomorrow Ride

Under the title "Tomorrow's ride... A Race for the Future," and as part of the "Dubai Fitness Challenge" initiatives, Hamdan bin Mohammed Smart University is organizing a cycling event, along with various recreational activities. The event will take place on **Saturday, November 23, 2024, from 6:15 AM to 10:30 AM.**

تحدي الغد للدراجات الهوائية

تحت شعار "تحدي الغد .. سباق للمستقبل"، وضمن مبادرات "تحدي دبي للياقة"، تنظم جامعة حمدان بن محمد الذكية بالتنسيق مع مجلس دبي الرياضي النسخة الثالثة من الفعالية الرياضية "تحدي الغد" للدراجات الهوائية في دبي، والتي تنعقد في يوم السبت 23 نوفمبر 2024 من الساعة 6:15 صباحاً إلى الساعة 10:30 صباحاً.



تحدي الغد للدراجات الهوائية
TOMORROW RIDE



جامعة حمدان بن محمد الذكية
Hamdan Bin Mohammed Smart University

Tracks

1. A 4 km route tailored for families and children, commencing from HBMSU and looping around the university. This flat course is suitable for cyclists of all age groups and skill levels. [Click here](#) for the track.
2. A 14 km (28 km route - 2 loops TBA) route designed for more experienced cyclists, spanning Academic City and offering serene vistas of golden sands and a stunning sunrise. This route is also relatively flat and caters to cyclists with advanced skills. [Click here](#) for the track

المسارات

1. مسار بطول 4 كيلومترات مصمم للعائلات والأطفال، يبدأ من جامعة حمدان بن محمد الذكية ويدور حول مبنى الجامعة. هذا المسار المستوي مناسب للدراجين من جميع الفئات العمرية ومستويات المهارة. [اضغط هنا](#) للمسار
2. مسار بطول 14 كم (28 كم - دورتان، سيتم إعلانه) مصمم للدراجين الأكثر خبرة، ويمتد عبر المدينة الأكاديمية ويحفل بمشاهد الرمال الذهبية وشروق الشمس المذهل. هذا المسار مستو نسبياً أيضاً ويلبي احتياجات الدراجين ذوي المهارات المتقدمة. [اضغط هنا](#) للمسار

Agenda	Time
Gathering and check in	6:15 am
Starting the ride	6:45 am
End of the ride	8:15 am
Partners and Supporters Recognition	8:30 am
Village and Side Activities	
Entertainment activities	6:30 – 10:30 am
Food trucks	
Kids play area	
Competitions	

الوقت	الأجندة
06:15 صباحًا	التجمع والتسجيل
06:45 صباحًا	انطلاقة تحدي الدراجات الهوائية
08:15 صباحًا	انتهاء التحدي
08:30 صباحًا	تكريم الفرق المشاركة والشركاء
الفعاليات المصاحبة	
10:30 - 6:30 صباحًا	فعاليات ترفيهية
	شاحنات الأطعمة
	منطقة ألعاب الأطفال
	مسابقات

Visitors parking

- Please note that all visitors to park cars in Higer College of Technology (showing in the map)
- Shuttle services available.

مواقف الزوار

- يرجى من جميع الزوار إيقاف سياراتهم في كلية التقنية العليا (كما هو موضح في الخريطة)
- تتوفر خدمات النقل بالحافلات.



Important Tips

What do you need to bring?

- Your bike. For bicycle rental please follow the link:

<https://rcdxb.com/pages/bike-rental>

- Your helmet and safety gear.

The ride will start at 6:45 am, please arrive 30 minutes earlier to complete your registration and collect your wrist band.

تعليمات مهمة

1. ما الذي ينبغي عليك إحضاره؟

- دراجتك. لتأجير دراجة هوائية، يرجى زيارة:

<https://rcdxb.com/pages/bike-rental>

- خوذتك ولوازم السلامة.

تبدأ الرحلة عند الساعة 6:45 صباحاً.

يرجى الوصول قبل 30 دقيقة للتسجيل

واستلام سوار المعصم.



Our Success Partners

Government partners



Media partners



Health partner



Supporting partners

